

# 英皇書院

香港 般咸道 六十三號A  
電話：二五四七 〇三一〇  
傳真：二五四〇 六九〇八



# KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD  
HONG KONG  
TEL : 2547 0310  
FAX : 2540 6908

## 英皇書院「中一自行收生」簡介會

為了讓小六學生及其家長認識本校的辦學理念、學校設施、學生表現、自行分配學位的申請方法及收生準則，本校將舉行兩節內容相同的「中一自行收生」簡介會。簡介會將透過Zoom Meeting網上舉行，詳情如下：

**對象：** 應屆小六學生及其家長

**日期及時間：**

簡介會	日期	時間
簡介會(一)	二零二三年十二月九日 (星期六)	上午九時至十時
簡介會(二)		上午十時四十五分 至 十一時四十五分

**名額：** 每一節300人（先到先得）

**形式：** 網上直播（以廣東話講解）

**程序：**

- 一、學校簡介
- 二、教與學的特色及課外活動
- 三、中一自行收生準則及程序
- 四、答問時間

**報名手續：** 請於二零二三年十一月三十日（星期四）或之前於以下連結填妥登記表格：

<https://forms.gle/DXPmvmHfG2b4WEx89>



有關 ZOOM 之登入編號及密碼將於二零二三年十二月六日(星期三)或之前透過電郵發給予成功報名之參加者。如有任何查詢或疑問，歡迎致電校務處(2547 0310)與梁小姐聯絡。

二零二三年十一月八日

英皇書院

香港 般咸道 六十三號A  
電話：二五四七 〇三一〇  
傳真：二五四〇 六九〇八



**KING'S COLLEGE**

63A, BONHAM ROAD  
HONG KONG  
TEL : 2547 0310  
FAX : 2540 6908

**King's College – Briefing Session on “S1 Discretionary Places Admission”**

Our school will organize two identical briefing sessions on “S1 Discretionary Places Admission” for P.6 parents and students to introduce our school’s mission, facilities, student performance, application methods and admission criteria for S.1 discretionary places. The briefing sessions will be held online via Zoom Meeting and details are as follows:

Target: P.6 students and their parents

Date and time:	Session	Date	Time
	Session 1	9 December 2023 (Saturday)	9:00 a.m. – 10:00 a.m.
	Session 2		10:45 a.m. – 11:45 a.m.

Quota: 300 for each session (first come, first served)

Format: Online via Zoom Meeting (Conducted in Cantonese)

Agenda:

- (1) Brief introduction of King’s College
- (2) Teaching and learning and extra-curricular activities
- (3) Admission criteria and procedures for application of S.1 Discretionary Places
- (4) Q&A session

Registration Method: Please fill in and submit the registration form through the following link. The deadline for registration is 30 November 2023 (Thursday)

<https://forms.gle/DXPmvmHfG2b4WEx89>



The ZOOM login ID and passcode will be sent to you by email on or before 6 December 2023(Wednesday).

If you have any enquiries, please contact Ms. Leung at 2547 0310.

8<sup>th</sup> November 2023